
Möte välfärdsgruppen 22/10 

Närvarande: Hanna Selinus, Eva McLaren, Lotta Månsby, Angelika Berg (gäst) 

 

• Gruppen diskuterar om hantering av häst på stallbacken och i träning. Det är 
ibland svårt med kulturen i stallarna, man vill inte lägga sig i eller vågar inte säga 
ifrån när man ser något. Vi är överens om att lyfta mailadressen 
hastvalfard@svenskgalopp.se igen och uppmana att man kan maila när man ser 
något man reagerat på. 

• Den 19 november anordnar Jordbruksverket och SLU:s vetenskapliga råd för 
djurskydd en djurskyddskonferens. Det är gratis och öppet för alla som anmäler 
sig. Vi lägger ut det på SG:s hemsida och informerar i nyhetsbrev. 

• Diskussioner förs om att det är viktigt att oavsett ekonomi eller andra viktiga 
frågor får det aldrig sparas in på hästvälfärden. Det får inte bli så att man ex. kör 
mindre på banorna. 

• Hanna pratar med Jan Carlson om att välfärdsgruppen fortfarande gärna står till 
förfogande gällande välfärdsfrågor inför kommande ny bana i Skåne. 

• Svensk Galopp bör förbättra sin skadestatistik. Följa upp hästarna även på 
slätlopp. Det borde införas rapporteringsskyldighet inom 48 timmar efter lopp. 
Hanna tar med det till Dennis inför uppdatering av reglementet. 

• Gruppen vill återigen trycka på utökad besiktning av hinderhästarna i Göteborg 
och Strömsholm.  

• Diskussioner förs om tungbandet. Vad blir nästa steg i Sverige? 
• 2-årssäsongen diskuteras. Begränsa antalet starter, intervaller, senare start, ska 

endast professionella tränare få träna? Någon form av reglering behövs. 
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